
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
09.12.20 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Sven Tore Kittilsen 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia 

DELTAKERE 

Sven Tore, Rune, Einar, Marianne, Lars Morten og Anne Grethe. 
Fravær: Ulf og Anita. 
 

 
 
Sven Tore ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 95/20 
REFERAT SISTE MØTE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Referat fra styremøte 04.11.20 ble gjennomgått. 
 

KONKLUSJONER 
Referat fra styremøte 04.11.20 ble godkjent. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 

SAK 96/20 
ØKONOMI 
 
 

 

DISKUSJON 

3.Øke medlemskontingent: Styret diskuterte om medlemskontingenten NPK 2022 skal økes.  
 
 

1.Budsjett. 
2.Høyere pris på Pointer kalender. 
3.Øke medlemskontingent 
 

KONKLUSJONER 

1.Budsjett: Rune gikk gjennom estimert budsjett fra 01.01.21 – frem til RS 21.Rune har satt opp et nøkternt 
budsjett. Se vedlegg. 
Budsjettet skal opp på RS 2021. 
2.Høyere pris på kalender: Styret besluttet at Pointer kalenderen skal koste kr.200 i år. 
 
 



 

 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 

SAK 97/20 
STYRE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Årbok. 
2.Ny DR i Hed/Opp. 
3.Staus DR-perm. 
 

KONKLUSJONER 

1.Årbok: Sven Tore sender e-post til DR’ene angående rapport til Årboka. 
2.Ny DR i Hed/Opp: DR i Hed/Opp ønsker avløsning. Gjermund Dale sender ut skriv til medlemmene i 
distriktet om noen vil overta. 
3.Staus DR-perm: Anne Grethe har laget et utkast til ny DR-perm. Marianne og Anne Grethe diskuterer 
utkastet. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Avholde tlf.møte angående DR-perm. Marianne og Anne Grethe 04.01.21 

 
 
 
 

SAK 98/20 
AR 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Sven Tore informerte om AR sitt forslag til kriterier for uttak NM lag. 
 

KONKLUSJONER 

AR foreslår at kriteriene for NM lag høyfjell og lavland forblir uforandret. Når det gjelder NM lag høst foreslås det 
at kriteriene om VK premie erstattes med alternativt premie i Norsk Derby, alternativt 1 UK eller 1 AK på Kongsvoll. 
Styret foreslår at premiering på Kongsvoll utgår, slik at hele landet blir sett under ett. 
Kriteriene for uttak NM lag skal opp på RS 2021. 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 99/20 
FKF 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Digitale årsmøter. 
 

KONKLUSJONER 
FKF oppfordrer klubbene til å avholde digitale årsmøter. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 



 

 

 

SAK 100/20 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Lotteri. 
2.Sponsoravtale med RC. 
3.Neste styremøte. 

KONKLUSJONER 

1.Lotteri: Lars Morten er kontaktperson for lotteri.  
2.Sponsoravtale med RC: Einar informerte om sponsoravtalen NPK har fått med RC for 2021. NPK signerer 
avtalen for 2021. 
Styret må begynne å jobbe med å finne ny hovedsponsor. 
3.Neste styremøte: 13.01.21 kl.20.00 via Teams. 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

 
Innkalle til styremøte 
Sende agenda til styremøte 
 

Rune 
Sven Tore 

Utført 
Før 13.01.21 

 


